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1. Inleiding 

Jaarverslag 

Hierbij presenteert het dagelijks bestuur van de Inwonersadviesraad Sociaal Domein Katwijk 
(hierna: adviesraad) het jaarverslag over 2024, als bedoeld in artikel 8 lid 2 van de 
oprichtingsakte van de Stichting Beheer Gelden Inwonersadviesraad Katwijk (hierna: 
stichting). In dit jaarverslag legt het dagelijks bestuur, mede namens de andere leden van de 
adviesraad, verantwoording af over de in 2024 verrichte activiteiten.   

De vastlegging van de bovengenoemde stichting op 16 januari 2024 was een belangrijke 
formele stap voor de adviesraad, die tevens kan worden beschouwd als het einde van de 
oprichtingsfase die medio 2023 was begonnen. 

 

Ondertekening van de oprichtingsakte door Evelien de Raad (penningmeester), Hans van Rietschoten 
(voorzitter) en Jonathan Weegink (secretaris) 

Financieel verslag  

In het (boek)jaar 2024 kon de adviesraad niet beschikken over het jaarlijks budget, dat de 
gemeente ter beschikking stelt, doordat het openen van een bankrekening (tè) lang duurde. 
Uitgaven door (of: ten behoeve van) de adviesraad liepen via de gemeente. Om die reden 
bevat dit jaarverslag geen jaarrekening, balans en staat van de baten en lasten als bedoeld in 
artikel 8 lid 2 van de oprichtingsakte van de bovengenoemde stichting.  
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2. Samenstelling Inwonersadviesraad 

 

In 2024 kreeg de adviesraad versterking door het aantreden van drie nieuwe enthousiaste 
leden. Dit maakte het mogelijk om werkgroepen te vormen, zoals geadviseerd bij de start van 
de adviesraad door de Koepel Adviesraden. Piet Rovers heeft zijn lidmaatschap om 
gezondheidsredenen beëindigd. 

 

Op 31 december 2024 bestond de adviesraad uit de volgende leden: 
 

Hans van Rietschoten (voorzitter) 
Jonathan Weegink (secretaris) 
Evelien de Raad (penningmeester) 
Bas Zweng (lid) 
Henri Koele (lid) 
Gabriël Theunisz (lid) 
Patricia Barnhoorn (lid) 
Janneke Driebergen (lid) 
Cock van der Krogt (lid) 
Rob van Hest (aspirant-lid) 
 

Margreet Gerrmann (secretarieel ondersteuner) 
 

In oktober 2024 zijn drie werkgroepen gevormd analoog aan de indeling van de 
Maatschappelijke Agenda 2024-2028. Op deze manier kan elke werkgroep zich verdiepen in 
bepaalde thema’s en een netwerk opbouwen. 
 

1) Opgroeien en ontwikkelen  
Leden: Jonathan Weegink, Patricia Barnhoorn, Henri Koele. 
Thema’s: zelfstandigheid, scholing, gelijke kansen, vrije tijd. 
 

2) Sterke, sociale en leefbare wijken 

Leden: Janneke Driebergen, Gabriël Theunisz, Cock van der Krogt, Rob van Hest. 
Thema’s: ontmoeten, sociale veiligheid, sociale acceptatie, zorgen voor elkaar, 
armoede/schulden/bestaanszekerheid, inburgeren, basisvaardigheden, participatie en re-
integratie, cultuur. 
 

3) Gezond en actief leven 

Leden: Evelien de Raad, Henri Koele, Bas Zweng. 
Thema’s: gezondheidsverschillen terugdringen, meedoen in de samenleving, gezond ouder 
worden, sporten en bewegen, mentaal welzijn, verslavingsproblematiek/drugsproblematiek. 
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3. Vergaderingen  
 

Plenaire vergaderingen 

 

De plenaire vergaderingen vonden maandelijks plaats, behalve in juli en augustus. 
In bijna elke vergadering ontvingen we gemeentemedewerkers die een toelichting gaven op 
een adviesaanvraag of die een presentatie lieten zien om daarna met ons te sparren betreft 
uiteenlopende onderwerpen zoals: 
 

• het cliëntervaringsonderzoek onder gebruikers van een Wmo-voorziening;  
• de concept-rapportage over de evaluatie van het integraal wijkteam;  
• de subsidieregeling van de Maatschappelijke Agenda 2024-2028;  
• het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA);  
• de Doe Mee! regeling; 
• het beleidskader en de verordening re-integratie; 
• basisvaardigheden (voorheen laaggeletterdheid); 
• het actieplan Wonen, Zorg en Welzijn; 
• de ontwikkeling van één digitaal platform voor inwoners en professionals. 

 

Verder heeft de adviesraad meegedacht over de vervoersvoorziening ‘Katwijk rijd(t) Mee’. 
 

De vergaderingen zijn ook bedoeld om interne zaken met alle leden te bespreken, om een 
terugkoppeling te geven van bezochte bijeenkomsten, trainingen en dergelijke en om 
conceptadviezen voor te leggen aan de gehele adviesraad. 
 

Vergaderingen met voorzitters van adviesraden uit de regio Leiden, Leiderdorp, Oegstgeest, 
Zoeterwoude, Voorschoten, Kaag en Braassem, Noordwijk, Katwijk 

Dit jaar heeft er eenmaal in oktober een regionale vergadering plaatsgehad. De adviesraad 
Leiden faciliteert deze vergaderingen. 
 

Overleg werkgroepen 

De werkgroepen kwamen op informele wijze bij elkaar om een conceptadvies voor te bereiden 
of ter voorbereiding op een onderhoud met een beleidsmedewerker op het gemeentehuis. 
De leden hebben contact gehad over de Omgevingswet, de Uitvoeringsagenda Armoede, de 
bestuurlijke Taskforce specialistische Jeugdhulp Holland-Rijnland en beschermd wonen aan de 
Groen van Prinstererweg (Katwijk).  
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4. Uitgebrachte adviezen  
 

Wij hebben drie adviezen uitgebracht, die integraal in de bijlage zijn opgenomen. Hieronder 
volgt een korte samenvatting: 
 

Ongevraagd advies op het bieden van zekerheid aan inwoners voor een langere periode 

De adviesraad adviseerde om in bepaalde situaties inwoners langduriger zekerheid te bieden 
bij hulp of ondersteuning die zij via de gemeente krijgen. 
 

Advies op wijziging Verordening Maatschappelijke Participatie (Doe Mee! regeling) 
Ons advies was om jaarlijks i.p.v. tweejaarlijks te onderzoeken of indexering van de bedragen 
van de Doe Mee! regeling nodig is. Dit is door het College overgenomen. 
 

Advies op concept-beleidskader Verordening re-integratie 

In de communicatie naar de doelgroepen die vallen onder deze Verordening, is het belangrijk 
om begrijpelijke taal te gebruiken. Verder adviseerden we de gemeente een plan te maken om 
de maatschappelijke inzet te bevorderen van kwetsbare inwoners die zich op de laatste trede 
van de participatieladder bevinden. 
 

5. Contacten met gemeentebestuur  
 

In april en oktober waren er gesprekken tussen wethouder Emile Soetendal, Sonny Spek,  
Angeline van Duijn (beleidsregisseur Wmo), Jaco van der Bent (ambtelijk contactpersoon bij 
de gemeente) en het dagelijks bestuur van de adviesraad. De gespreksonderwerpen waren 
o.a. de planning  van adviesaanvragen, de werkwijze van de adviesraad, het aanbieden van het 
beknopte jaarverslag 2023, Provalu, Jeugdzorg, Ethos. 
 

 

Aanbieding beknopt jaarverslag 2023. Van links naar rechts: Evelien de Raad, Emile Soetendal,  
Hans van Rietschoten, Sonny Spek. 
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Maaike Veenema, de nieuwe directeur Inclusieve Samenleving van de gemeente Katwijk, is in 
september langs geweest om kennis te maken.  
 

Voorts waren er elk kwartaal gesprekken tussen Angeline van Duijn, Jaco van der Bent en het 
dagelijks bestuur met als doel om praktische zaken te bespreken en elkaar te informeren.   
 

 

 

6. Bezochte bijeenkomsten 

 

Gedurende 2024 bezochten leden van de adviesraad een aantal bijeenkomsten, zoals: 
 

• Nieuwjaarsreceptie gemeente Katwijk 

• Inspraakavond Maatschappelijke Agenda 2024-2028 

• Bijeenkomst aanpak energiearmoede 

• Bijeenkomst aanbesteding hulpmiddelen Wmo 

• Onthulling van het beeld ‘stille strijd’ 
• Bijeenkomst Uitvoeringsagenda Armoede 

• Themabijeenkomst ‘digitale inclusie’ Adviesraad Leiden 

• Bijeenkomst ‘samen sterk op mentale gezondheid’ 
• Lezing Jet Bussemaker ‘de toekomst is aan grijs, is de basis op orde?’ 
• Online participatiesessie over de regionale bestuurlijke taskforce gespecialiseerde  

jeugdhulp. 
 

7. Contacten met derden  
 

Gedurende het jaar heeft de adviesraad met diverse externen contact gehad: Grip op de Knip, 
Klankbordgroep Leerlingenvervoer Duin- en Bollenstreek, Welzijnskwartier, Involv, bureau 
KokxDeVoogd (inzake advies van de regionale bestuurlijke taskforce fundamentele 
heroverweging gespecialiseerde jeugdhulp).  
 

8. Deskundigheidsbevordering en teambuilding  
 

Gedurende het jaar heeft de adviesraad gewerkt aan deskundigheidsbevordering en 
teambuilding. Zo nam de secretaris deel aan een verdiepingssessie over communicatie door 
adviesraden. In september vond een gezellig etentje bij Het Strand plaats, als informele start 
na de zomerstop.  
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9. Communicatie 

 

In maart startte de gemeente met een communicatiecampagne om nieuwe leden voor de 
adviesraad te werven. Er werden advertenties in weekbladen geplaatst en billboards langs de 
kant van de weg, waarop de portretfoto’s van Evelien de Raad en Jonathan Weegink stonden. 
In de bijlage staan de beelden/uitingen van deze campagne. De campagne werd versterkt door 
de nodige media-aandacht. De weekbladen berichtten over de zoektocht naar nieuwe leden. 
De secretaris verscheen in het tv-programma Katwijk NU van RTV Katwijk en werd 
geportretteerd in een paginagroot artikel in de Katwijksche Post. In september berichtte het 
Leidsch Dagblad dat de adviesraad op sterkte is.   
In november sprak de secretaris met enkele medewerkers van de gemeentelijke afdeling 
Communicatie en Wijkregie. Hij vertelde over de organisatie, werkwijze en werkvelden van de 
adviesraad. Daarna volgde een nuttig gesprek, onder andere over het bereiken en betrekken 
van verschillende groepen inwoners.  
 

 

Gesprek tussen de secretaris en enkele gemeentemedewerkers 

 

In november werkten Jonathan Weegink, Angeline van Duijn en Jaco van der Bent mee aan 
opnames voor een filmpje van de landelijke organisatie Involv, in de reeks Participatiemakers. 
 

Gedurende het jaar is onze website actueel gehouden door geregeld nieuwsberichten te 
plaatsen.  
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10. Bijlagen 

 

Adviezen 
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Uitingen communicatiecampagne  
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